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Kære AST Bestyrelse  

I takt med at flere og flere får sat altaner op, så er vi mange der kommer til at leve tættere på 
hinanden. Det gælder især i sommerhalvåret, hvor flere nyder tilværelsen på deres altan. Jeg vil 
derfor gerne foreslå, at der bliver set på reglementet for, hvad man må og ikke må foretage sig på 
altanerne, da der ikke er vægge eller andet til at afskærme beboere fra hinanden. Helt konkret, så 
ønsker jeg at indstille til, at det forbydes at ryge på altanerne (evt. kun i sommermånederne), da 
røgen bevæger sig ind i lejlighederne når vinduer og døre står åbne.  
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